
entrevista 
vots i hem pogut mantenir els 3 
regidors que ja teníem. La 
reedició del. tripartit no ha estat 
possible per la pèrdua de 
regidors de PSC i ERC. UxM ha 
recollit els vots de descontent 
aconseguint els edils perduts per 
la resta de partits. 

Quin són els projectes a 
destacar pels propers 4 anys? 
Es tiraran endavant els projectes 
previstos, tant de tipus cultural 
com de manteniment de vies 
públiques. En aquest sentit farem 
un pla de millora dels barris, 
començant per Can Sunyer, on 
ens abocarem de forma clara per 
solucionar els problemes que hi 
pugui haver als diferents carrers 
i es continuarà per la resta de 
barris. I, pel que fa a ensenya-
ment, posarem fQ a l'agulla als 
problemes de les escoles. 

Quan es podrà gaudir del nou 
pont entre Martorelles I Sant 
Fost? 
La idea és qiie estigui enllestit 
abans d'acabar l'any. El tema 
està ja molt avançat, per la qual 
cosa ho veig factible, així com 
també finalitzaran les obres del 
Gimnàs de les Pnmeres. 

Tornarà a haver-hi servei 
mèdic al municipi? 
Està previst que al 2009 
comencin les obres del nou 
consultori local. Ja em ofert a la 
Generalitat el solar situat a les 
antigues escoles Montserrat i 
ara estem a l'espera del vist i 
plau. No obstant, no serà un 
CAP com el de Sant Fost, si no 
un consultori que alliberarà 
l'actual saturació que hi ha al 
municipi veí. 

Es continuarà amb el polèmic 
sistema de recollida selectiva 
Porta a Porta? 
Hem estat dos any^ estudiant 
diferents sistemes i ens vam 

decantar pel Porta a Porta 
perquè a un poble com 
Martorelles, amb un determinat 
nombre d'habitants no molt 
elevat, podia ser possible. Amb 
aquest sistema em estalviat 
considerablement els costos de 
recoUida d'escombriaires. 
Actualment ja em cobrat algun 
plus pels resultats obtinguts amb 
la recollida selectiva. Canviar els 
hàbits dels ciutadans no ha estat 
fàcil ja que havíem de combatre 
amb la comoditat i, amb tot, em 
posat molt poques sancions. 

Pel que fa a temes de 
seguretat, es pretén 
augmentar el nombre de 
vigilants? 
La plantilla actual de vigilants 
està pendent que s'aprovi la 
nova llei de policia amb la qual 
els guàrdies vigilants passarien a 
ser policies formant un cos únic. 
Mentre tant, però, tirarem 
endavant d'altres projectes de 
seguretat com el que ja em 
iniciat a la piscina municipal on 
ja hi ha un guàrdia que controla 
el personal que hi entra per 
acabar amb el "gamberrisme" i 
sembla ser que ja es respira una 
certa tranquil·litat. També es 
pretén portar a terme diferents 
campanyes de conscienciació per 
control de sorolls, entre d'altres. 
Per la seva part, el mossos tenen 
comunicació d'oferir un servei 
especial a Martorelles a les nits. 

• FESTA MAJOR 2007 
El segon cap de setmana de 
setembre Martorelles celebra la 
seva Festa Major que es presenta 
com una festa per tothom amb 
més de 60 actes d'allò més 
variats. Enguany el pregó 
correrà a càrrec del mateix 
alcalde, Miquel Àngel Sòria i 
l'Agrupació Escolta Galzeran. 

Quins són els actes més 

destacats d'aquesta Festa 
Major 2007? 
Mantindrem actuacions típiques 
com la de l'Orquestra Selvatana 
però també atendrem al públic 
més jove amb una nou festival 
que serà el Martorelles Alternati-
va Musica (MAM) amb la intenció 
de que sigui un referent musical 
cada any al nostre poble. I com a 
espectacle estrella, a l'envelat, 
tindrem a Pepe Rubianes amb 
l'obra teatral Lorca eran todos, 
un homenatge a la figura del 
gran poeta i a tots aquells 
demòcrates que van córrer igual 
sort (mort per afusellament) 
durant la Guerra Civil. 

Com estaran distribuïts els 
espais on es desenvoluparan 
els actes d'enguany? 
Els tres espai seran els de 
sempre, Càrrancà, el Parc de Can 
Sunyer i la zona dels polígons 
industrials, on es desenvoluparan 
els concert joves. 

Quin seria el seu missatge com 
alcalde? 
Serà una festa per tothom, per a 
totes les edats, atenent els 
gustos de infants, joves i grans 
amb una gran varietat 
d'activitats lúdiques, musicals 
culturals i esportives. Animen als 
martorellens i veïns de 
Martorelles a que hi participin i 
hi gaudeixin amb nosaltres en 
una festa que clou les vacances 
d'estiu i amb la que començarà el 
nou curs. La nostra intenció és 
que en aquests dies estigui tot el 
poble unit, que es respiri un aire 
acollidor i que tots es puguin 
sentir com a casa seva. Volem 
convidar a tots els lectors de La 
Tribuna Vallesana perquè vinguin 
a Martorelles a viure i gaudir de 
la nostra festa major. • 
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